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Besluitenlijst Commissievergadering 24 november 2016 
 

Voorzitter: G.A.W.A. Verhoeven 
Secretaris: C. Koop 
Deelnemers: VVD: G.A.H.M. Boons, M.C.J. Frijters, A. Eijck Roosendaalse Lijst: J.C.J.M. van 

Dorst, R.G.J. van Broekhoven, R. Niehot, E.J.C. de Regt, C.H.D. Hoendervangers 
CDA: A.A.M. Mol, R. van Ginderen VLP: J.F.A. Heeren, W.C.H. Brouwers, M. 
Verbeek SP: A.W. Oudhof, M.A.K. van Heumen, M.J. van der Aa D66: H.W. Emmen, 
B. Taher PvdA: P.R. Klaver  
Nieuwe Democraten: A.J. Schijvenaars, P.A.M.P. Beesems GroenLinks: C.F.G.R. 
Koenraad  Partij Verhoeven: J.M. Metske 

College: J.M.L. Niederer, J.A.M. Verbraak 
 
 

1. OPENING EN MEDEDELINGEN 
De voorzitter opent de vergadering om 19:50 uur.  
 

 
2. VASTSTELLEN AGENDA 

De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 
 

 

3. BESLUITENLIJST 
De besluitenlijst van de commissievergadering van 17 november 2016 is ongewijzigd vastgesteld.  

 
 
4. Raadsvoorstel Actieplan Integrale Veiligheid 

Op basis van het Integraal Veiligheidsplan 2015-2018 (kadernota) wordt jaarlijks een actieplan 
opgesteld. Dit actieplan wordt ter vaststelling aan de gemeenteraad aangeboden. Voor dit 
onderwerp zijn de Officier van Justitie (Kim Tax) en de politiechef van het team Roosendaal (Rens 
van den Oever) uitgenodigd.  
Portefeuillehouder: burgemeester Niederer 
 

Tijdens de vergadering heeft burgemeester Niederer o.a. het volgende aangegeven:  
-Er kan geen sprake zijn van regulering van cannabis in de gemeente Roosendaal. De VNG zal 
eerst moeten besluiten tot een algeheel landelijk (juridisch) kader cannabis alvorens een discussie 
over het cannabisbeleid kan worden gevoerd. Burgemeester Niederer stelt voor om in het komende 
jaar aan dit thema een raadsinformatieavond te besteden met een aantal relevante sprekers uit dit 
domein.  
-Burgemeester Niederer heeft aangegeven de gestelde vragen over kerncentrale Doel te zullen 
verwerken in de beantwoording van de schriftelijke vragen van de Roosendaalse Lijst inzake 
Veiligheid kerncentrale Doel. 
-Burgemeester Niederer komt schriftelijk terug op de besteding van de 40.000 euro ten behoeve 
van buurtpreventie. Dit antwoord komt ruim voor de raadsvergadering richting de gemeenteraad.  
 
Dit raadsvoorstel gaat als B-stuk naar de raadsvergadering.  
 
Zowel de fractie van de VLP, de Roosendaalse Lijst en de Nieuwe Democraten hebben 
aangegeven met moties te zullen komen ten behoeve van de uitbreiding van de toezicht- en 
handhavingcapaciteit. D66 heeft een motie aangekondigd ten behoeve van verbetering van de  
communicatie met burgers en buurtpreventie ten aanzien van drugsoverlast. Daarnaast heeft de 
D66-fractie een motie aangekondigd die oproept tot het actief volgen van landelijke initiatieven 
rondom cannabisbeleid en deze te vertalen naar de Roosendaalse situatie.  

 
 
5. Raadsvoorstel Wijziging Algemene Plaatselijke Verordening (APV) 

De gemeenteraad wordt geadviseerd de gewijzigde Apv vast te stellen. 
De gemeenteraad wordt ook geadviseerd in te stemmen met de mogelijkheid van inhuur van 
BOA’s. Met het vaststellen van de Apv voldoet deze weer aan de veranderingen in landelijke 
wetgeving en nieuwe jurisprudentie.  
Portefeuillehouder: burgemeester Niederer 
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Tijdens de vergadering heeft burgemeester Niederer o.a. het volgende aangegeven:  
-Volgend jaar wordt het cameratoezicht geëvalueerd.  
-Er is weliswaar wetgeving omtrent het juridisch mogelijk maken van drones, maar er zitten nog 
diverse uitvoerings- en privacyaspecten aan die het gebruik van drones nu nog niet mogelijk maakt. 
Met het gebruik van drones zal niet eerder aan de slag worden gaan dan dat het besproken is met 
de driehoek en met de raad in commissieverband.  
-De burgemeester heeft aangegeven schriftelijk naar de raad terug te zullen komen ten aanzien 
van het gebruik van drones door burgers en bedrijven. 
-de burgemeester is niet voornemens enig initiatief te nemen ten aanzien van een 
colportageverbod na zonsondergang. 

 
Dit raadsvoorstel gaat als B-stuk naar de raadsvergadering.  
 
De fractie van de Roosendaalse Lijst heeft aangegeven een amendement te overwegen inzake 
opname in de APV van een colportageverbod een half uur na zonsondergang.  
 
 

6. Raadsvoorstel Wijziging re-integratie verordening participatiewet en nadere regels re-
integratie 
Sinds vaststelling van de Re-integratieverordening Participatiewet is de Participatiewet op 
onderdelen aangepast. Dit vraagt om de verordening waar nodig hierop aan te passen. De 
voorgestelde wijzigingen maken meer maatwerk mogelijk bij het inzetten van re-integratie-
instrumenten. 
Portefeuillehouder: wethouder Verbraak 
 
Tijdens de vergadering heeft wethouder Verbraak o.a. het volgende aangegeven: 
- De raad ontvangt vandaag/morgen informatie over de herstructurering van de WVS. 
- Binnenkort zullen (als pilot) de ‘werk-op-maat’ banen in Roosendaal starten. Momenteel wordt 

dit nader uitgewerkt. Wethouder Verbraak verwacht de raad hierover nog voor het kerstreces 
nader te kunnen informeren. 

- Wethouder Verbraak heeft toegezegd 2x per jaar een raadsinformatiebijeenkomst te willen 
organiseren om de laatste stand van zaken met de raad te delen.  

- De cijfers over het Werkplein komen reeds maandelijks naar de raad via de Lijst Ingekomen 
Stukken.  

- Wethouder Verbraak heeft aangegeven dat de cijfers rondom de kosten en baten van re-
integratie bekend zijn en aan de raad kunnen worden verstrekt. 

- Wethouder Verbraak heeft toegezegd schriftelijk terug te zullen komen op de vraag van de 
VLP-fractie waarom de no-risk polis (artikel 15) in de gewijzigde re-integratie verordening is 
komen te vervallen. 

 
Dit raadsvoorstel gaat als B-stuk naar de raadsvergadering.  
 
De fractie van het CDA heeft aangegeven met een motie te zullen komen ten behoeve van een 
knelpuntenvoorziening. Daarnaast heeft het CDA aangegeven een amendement te overwegen om 
te bewerkstelligen dat de raad een halfjaarlijkse terugkoppeling ontvangt op de aan het college 
gemandateerde, in de verordening genoemde taken.  

 
De SP komt met een motie ten behoeve van het starten van een onderzoek naar de mogelijkheden 
voor het oprichten van een gemeentelijke werkclub-/brigade.  
 

 
7. SLUITING 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.50 uur. 
 

 
De voorzitter van de Commissie 
 
 
G.A.W.A. Verhoeven 


